
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Stanis³awa Bisztygê

na 45. posiedzeniu Senatu
w dniu 3 grudnia 2009 r.

Oœwiadczenie skierowane do ministra infrastruktury Cezarego Grabarczyka.

Szanowny Panie Ministrze!
Zwracam siê do Pana Ministra z uprzejm¹ proœb¹ o pomoc w realizacji postulatów rady so³eckiej

i mieszkañców G³ogoczowa (powiat myœlenicki) dotycz¹cych budowy przejœæ dla pieszych w formie k³a-
dek na tak zwanej Zakopiance. Wyra¿aj¹c uznanie dla dzia³añ podejmowanych przez Pana Ministra
i podleg³ych mu s³u¿b w zakresie poprawiania warunków jazdy i bezpieczeñstwa na jak¿e wa¿nej drodze
krajowej nr 7, proszê, aby w ramach ca³oœciowej wizji Zakopianki nie zapomniano o problemach miesz-
kañców G³ogoczowa. Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad, zgodnie z moj¹ wiedz¹, opraco-
wa³a koncepcjê techniczn¹ i uzyska³a pozwolenie na budowê k³adek, jednak prace nie zosta³y
rozpoczête. Niestety, w G³ogoczowie czêsto dochodzi do wypadków i potr¹ceñ pieszych, w tym tak¿e ze
skutkiem œmiertelnym (do ostatniego wypadku dosz³o 6 paŸdziernika 2009 r.). Je¿eli wariantem bar-
dziej oszczêdnym i szybszym ni¿ budowa k³adek jest przejœcie techniczne pod mostem, to byæ mo¿e na-
le¿a³oby z niego skorzystaæ.

Brak rozwi¹zania tego problemu nie tylko stwarza zagro¿enie dla zdrowia i ¿ycia mieszkañców, ale
równie¿ hamuje rozwój G³ogoczowa, wa¿nej miejscowoœci le¿¹cej przy trasie zakopiañskiej.

Z powa¿aniem
Stanis³aw Bisztyga




